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Styre og komiteer 
 

Styre: 
Leder:     Helge Kristiansen 

Nestleder/kasserer:   Unn Johannessen 

Styremedlemmer:   Lisbeth Smestad (sekretær) 

Pål Pettersen 

Lone Gudim 

Varamedlemmer:  Stian Hjemmen 

    Stig Svensen 

  

Valgkomite:    Vidar Antonsen 

    Lars Erik Gutubakken 

    Dan Wang Karlsen 

 

Revisorer:    Øistein Vegsgård 

Bjørn Rune Kynningsrud 

 

Komite For Utmerkelser:  Per Andersrød 

Vidar Antonsen 

Hagbart Jakobsen 
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Æresmedlemmer:    
Ragnvald Thomassen 

Hagbart Jakobsen 

Vidar Antonsen 

Per Andersrød 

Unn Johannessen 

    Finn Trana 

Gullmerkeinnehaver : 
Ragnvald Thomassen 

Hagbart Jakobsen 

Vidar Antonsen 

Per Andersrød 

Knut Bjørge Hansen 

Karl Andersrød 

Rune Kjøniksen 

Are Fraugerud 

Finn Trana 

Jan Stordahl 

Tor Arne Hansen 

Unn Johannessen 

Terje Kristiansen 

Freddy Antonsen 

 

Jaktprøvekomite:                Unn Johannessen Lone Gudim 

Utstillingskomite:  Unn Johannessen, Dan Karlsen Wang 

Fugl, Farm, Terreng:  Ole Martin Eneberget, Helge Kristiansen 

Aktiviteter:                 Lone Gudim, Pål Walter Pettersen 

Hjemmeside:   Stian Hjemmen, Lone Gudim 
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Medlemmer 
Det var pr. 31.12.2019 348 medlemmer i klubben.   

 

 

 

Styremøter 
Styret har i perioden avholdt 9 styremøter 

NKK/FKF 
Landsmøte på Gardemoen representert med Helge Kristiansen. 

Samordningsutvalg (SU) 
Unn Johannessen representerer klubben i SU. 
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Utstillingen 
Årets utstilling foregikk den 9 juni i vakre Hafslund Hovedgård`s parkområde. 

Været startet med duskregn på morgenen men når utstillingen åpnes av Dan Karlsen Wang er skyene 

borte og vi får et flott vær hele dagen.  

Det er 106 hunder påmeldt i 8 ulike raser som i år dømmes  av Marina Bengtsson og Jørn 

Presterudstuen 

Det ble i 2019 for første gang benyttet registrering direkte på nett som forløp seg knirkefritt takket 

være gode skrivere og ringsekretærer  

Også i år var det god stemning rundt apportkonkurransen, raskeste hund, og barn og hund  

Nok et flott arrangement takket være alle frivillige som stiller opp for klubben 

Dressurtrening 
Klubben har i samarbeide med Østfold Vorstehklubb arrangert dressur trening på klubbhuset hver 

onsdag i fra mars til juni. Dette har vært svært populært og vi har til tider måtte dele oss i flere 

grupper for å kunne få gjennomført treningene.  Gruppene ble delt inn i unge hunder og voksne 

hunder med ulike krav og treningsmetoder.  

Aversjonsdressur sau 
ØFK har i 2019 gjennomført saueaversjon på Haugsten Gård/Ivar Grimstad . Det har vært stor pågang 

spesielt etter ferien. 

Instruktører har vært Unn Johannesen, Terje Kristiansen, Freddy Antonsen, Gry Eriksen og Vidar 

Antonsen. En stor takk til Ivar Grimstad for leie av området og til alle instruktørene.  

Treningsterrengene 
Kalnes – Årum – klubbhuset har flittig blitt brukt. 

Jaktprøvene 
ØFK 1 

Med Unn Johannessen som prøveleder ble ØFK 1 i år igjen gjennomført uten problemer av noe slag. I 
år var første gang vi hadde opprop og sekretariat på vårt nye klubbhus og det fungerte veldig bra 
med hjelp fra mange av våre medlemmer som stilte opp og hjalp til med parkering og betjening av 
sekretariatet. Stor takk også til dommerne som bruker av sin tid til våre hunder. 

Vi hadde 5 kvalitetspartier ute på lørdag og VK + 4 partier ute på søndag. Noe variabelt var det med 
fugl på de forskjellige partiene men med masse regn i dagene før og på lørdag er lavlandsprøver en 
utfordring. Man vet aldri hvor fuglene har bestemt seg for å skaffe skydd. Mange hunder ble 
premiert og mange hunder fikk sine muligheter uten å lykkes denne gangen.  
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NM LAVLAND 2019  

NM lavland 2019 hadde i år sitt hovedkvarter på Aktivitetsbyen i Fredrikstad hvor både opprop, 
sekretariat, overnatting og jegermiddager ble holdt.  Det laget et flott samlingspunkt for 
arrangementet.  
 
Det har vært jobbet hardt av en stor dugnadsgjeng i klubben for å få til et så stort arrangement. Med 
sponsorgruppa sin store innsats kunne vi gå inn i helgen med en god følelse.  En stor takk til Bilbutikk 
1, Garmin, Eikelunden Eiendom og Royal Canin for deres bidrag.  
 
Terrengansvarlige har stått på dag og natt for å ta seg av rapphøns og fasaner på best mulig måte i 
henhold til vårt nye regelverk. 
Det hadde vært regn i flere dager så vi var veldig spent på hvordan beskaffenheten var på terrengene 
når vi våknet opp på torsdag morgen til Lagkonkurransen.  8 lag skulle ut med sine hunder og førere.  
 
Markleder Terje Johannessen og dommere Thomas Eng og Hans Simensen førte lagene problemfritt 
gjennom dagens terreng.   
 
Vi fikk en fantastisk dag på markene i Rød/Syverstad godt besatt med spreke rapphøns og fasan. De 
aller fleste lagene hadde sine sjanser men det var til slutt Pointerlaget som stakk av med Gullet med 
Breton på sølvplass og bronse til Kleiner Münsterländer laget. 
 
Midtveis stilte ØFK opp med egen kokk og varm lunsj til lagene.  
 
Individuelt ble Breton Bella med Andre Fleskheller som fører beste hund med 1 VK NM lag og 29 
poeng. 2 VK NM lag gikk til pointer Barentsviddas Vicky e/f Ulf Jørgensen 28 poeng og vinner av 
Lavlandsfatet. 3 VK NM lag til Breton Orreskogens Happy e/f Anders Ellefsen 25poeng.  
 
NM individuelt  
NM ble offisielt åpnet på fredag 11.10 med tale av ordfører i Fredrikstad, - Jon Ivar Nygård. Deretter 
ble de 7 kvalifiseringspartiene sendt ut på markene i Råde, Sarpsborg og Fredrikstad med 140 
hunder. 56 hunder gikk videre til semifinaler og igjen på søndag sto det 18 ekvipasjer til NM finale.  
 
Dagen kunne ikke blitt stort bedre med et herlig lavlandsterreng godt besatt med rapphøns og 
fasaner. Opphold og sol gjorde dagen komplett for arrangør og deltagere.  
 
Finalistene med finaledommere Oddgeir Andersen og Thor-Bernard Sagland ble geleidet erfarent 
gjennom Råde terrengene av Markleder Per Andersrød.  
 
Igjen dukket ØFK kokken opp med deilig varm lunsj i terrenget.  
 
Det ble en spennende finale over 3 runder hvor fasanene poppet opp og skapte mange sjanser og 
situasjoner. Til slutt sto vi igjen med 2 hunder som hadde klart seg gjennom nåløyet.  
 
Norgesmester Lavland med 1 VK NM finale med CACIT ble Irsk setter Hercule des Soricieres du Sancy 
med eier: Lene Moen ført av Cato Jonassen.  
2 VK NM finale gikk til Engelsk setter Vigdaætta's Coca eier: Kristin Watle ført av Bjørn Watle.  
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ØFK  takker alle medlemmer, sponsorer, grunneiere, dommere og deltagere for en flott helg. Med så 
mange dyktige folk er det en enkel sak å være prøveleder.  

  

Klubbmesterskapet 
Klubben har som vanlig arrangert klubbesterskap i november. Vi sendte ut tre partier som gikk på 

henholdsvis Rød/Syverstad og to partier gikk på Kalnes. Finalen ble holdt på klubbhuset hvor vi fikk 

varm mat samt kaker og kaffe. Vi brukte duer i finalen og fikk kåret en vinner i uk og ak. 

Se vår hjemme side for resultater 

Øfk cupen 
Kåring av vinnere av ØFK cupen blir etter endt Generalforsamling. 

Andre aktiviteter 
Felt trening: 

I fra august og ut desember har klubben kunne tilby sine medlemmer å trene på ulike 

lavlandsterreng. Klubben har disponert tre terreng i løpet av høsten. Rundt klubbhuset, Kalnes og 

Årum. Dette har vært en lørdagsaktivitet med stor interesse fra medlemmene. Alle lørdagene har 

vært fulltegnet.  Vi har funnet fugl i alle terrengene og i fra oktober har vi også kunne trene på duer 

til glede for mange.  

Due-cup: 

Klubben inviterte til due-cup for første gang i historien. Dette var et nytt arrangement som ble holdt 

nest siste helgen før jul. Arrangementet var fulltegnet og vi grillet pølser og hamburgere og drakk 

julegløgg og spiste pepperkaker. Et hyggelig og uformelt arrangement med vekt på det sosiale. 

Tilbakemeldingen var entydig positive så vi bør prøve å få til dette som tradisjon før jul hvert år.  

Medlemsmøter 
Se vår hjemme side. 

Fugl/Farm/Terreng 
I 2019 var det første året vi kjøpte inn fugl fra Sverige Dette fungerte meget bra, takket være en 

meget solid og flink fugl og farm gjeng. Fuglene ble satt ut direkte i bur og voliære i marka. Der ble de 

foret frem til slutten av august og sluppet fri. En stor takk til gutta i fugl og farm for en kjempe fin 

innsats slik at klubben kunne gjennomføre sine prøver. 
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Økonomi 
Vi har en meget god økonomi i klubben. Se regnskap og balanse. 

 

Klubbhuset 
Året 2019 har vært brukt til å videreføre restaurering av Skjelinveien 38.  Huset er i dag relativt ferdig 

innvendig.  Utvendig har nå to vegger ny kledning, inngangsparti øst har ny inngangsdør med repos 

og trapp. Krypkjeller er ryddet og søppel fjernet. 

Huset fremstår nå som velegnet både til vårt eget bruk, og som utleieobjekt for selskaper opp til 50 

personer.  Dette håper vi medlemmer vet å benytte seg av, og også viderebefordre til familie , venner 

og kjente. 

Når det gjelder lageret, ( standplassen ) er denne inndelt til lager og fuglevolierer.  Blant annet har vi 

her dueslag og oppdrettsrom for duer, samt voliereplass til rapphøns.   

Strøm er også lagt ut til denne bygningen. 
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Andre saker av viktighet 

Styret vil til slutt takk alle bidragsytere for en flott innsats for klubben vår. Selv om vi vet at det 

til tider kan være stor slitasje på enkelte av våre nøkkelpersoner, håper vi at dere alle trives i vår 

«dugnadsklubb», og at vi i felleskap også gleder oss til fremtidige oppgaver. Tusen takk til alle 

som har bidratt. 

 

Vi ser frem til et aktivt og innholdsrikt 2020. 

 

På vegne av styret i Østfold Fuglehundklubb 

 

Helge Kristiansen 

Leder 

 


